
                                                                                                                               Sid.  1 

P R O T O K O L L 

Årsmötet med DALA Samfällighetsförening,  13 mars 2017  

…………………………………………………………………………………………………………………… 

1.  Ordf. Robert Jansson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Till ordförande för stämman valdes Robert Jansson. 

3. Till att nedteckna dagens protokoll utsågs Tommy Åberg 

4. Till justeringsmän valdes Stefan Johansson och Ingemar Svenberg. 

5. Robert Jansson presenterade styrelsens verksamhet- och den 

ekonomiska  berättelsen.   Båda godkändes och lades till handlingarna. 

6. Revisorn Anna-Karin Johansson- Prytz presenterade årets 

revisionsberättelse. 

7. Mötet beviljade full ansvarsfrihet för den avgående styrelsen. 

8. Motioner förelåg inte. Ej heller några förslag från styrelsen. 

9. Stämman fastslog oförändrade arvoden till styrelsen och revisorn. 

För ordf. kassör och sekr.  950:-  för revisorn 500:- 

10.  Stämman godkände styrelsens förslag till budget inför 2018, enl. bif. 

Vilket innebar oförändrad avgift på 80:- per andel. 

11.  Till ordförande för föreningen på 1 år valdes Robert Jansson. 

12.  Till styrelseledamöter på 2 år omvaldes Rose-Marie Hultback och   

nyvaldes Christian Odblad. 

13.  Till styrelsesuppleanter för 1 år omvaldes Yvonne Johemann och Jan 

Coxner  

14.  Till revisor omvaldes Anna-Karin Johansson-Prytz med Rune Ögren som 

suppleant. Båda valdes på 1 år. 

15.  Till valberedning omvaldes Thomas Johansson. 

16.  Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet för 

avslutat. 

Vid pennan 

Justerat: 

 



 

                                                     Sid  2. 

 

 

Övriga frågor vid DALA Samfällighetsförening årsstämma 14 mars 2017 

 

A  .Revisorn föreslog att den utmärkta informationsfolder som utsändes för      

ett par år sedan, nu uppdateras och utsändes ihop med avgiftsaviseringen.                         

B.  Stefan Johansson, föreslog att saltning av vägen bör ske lite tidigare än  

under de senaste åren. Mötet  biföll förslaget. 

C.  Thomas Johansson, efterhörde möjligheterna att delge medlemmarna 

information och avgiftsaviseringar via mail. Styrelsen fick i uppdrag att 

kolla denna möjlighet. 

 

D. Jan Coxner, efterhörde om inte samfälligheten har en egen hemsida och 

mailadress. Ingen närvarande var helt säker. Styrelsen fick i uppdrag att 

kolla detta.                                                                                                          

 

E. Jarl Cedwin, lämnade styrelsen efter omkring 25 års verksamhet. Cedwin 

lovade dock att vara samfälligheten behjälplig även i fortsättningen. 

Ordföranden överlämnade en prydlig blomsterbukett och deltagarna tog 

upp en spontan applåd som tack för allt arbete han nedlagt under flydda 

dagar och år. 

 

Vid pennan 

 

Justerat: 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


